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Protokół nr 11/2019
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 20 listopada 2019 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
3) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
4) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
5) Maciej Barć – kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:10 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Adam Oczoś.
Nieobecny na posiedzeniu był radny Sławomir Wołkowiecki.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołu nr 10/2019 z dnia 23 października 2019 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji

przystanków komunikacyjnych.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały

w sprawie Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu.
7. Budżet Obywatelski – realizacja zadań.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem uwag do ww. porządku obrad przewodniczący komisji Adam
Oczoś poddał pod głosowanie porządek.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 10/2019 z dnia 23 października 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki
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Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji
przystanków komunikacyjnych.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji i poddał pod glosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody.

Ewa Czubek złożyła wniosek w sprawie nasadzeń zastępczych trzech nowych dębów
przy ul. Łukasiewicza 3 w związku z opinią dendrologiczną TAXUS ARBOR
Sp. z o.o. sp. k. z dnia 20.09.2019 r., która podkreśla wysokie walory kompozycyjne
i rolę dębów jako element wnętrza urbanistycznego i krajobrazowego tej części miasta.
Dendrolog ocenia, że w przyszłości nowe dęby (za kilkadziesiąt lat) mogłyby zastąpić
istniejące drzewa.

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że w dokumentacji nie ujęto kosztów nasadzeń zastępczych, ale
nasadzenia będą niezależnie od wniosku złożonego przez radną.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek radnej Ewy Czubek.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz
z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały
wraz z wnioskiem.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego
uchwały w sprawie Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej
Statutu.

Przewodniczący komisji powiedział, że nie ma osób zgłaszających się do dyskusji
i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Budżet Obywatelski – realizacja zadań.

Adam Oczoś zwrócił uwagę, że nie wykonano projektu tylko koncepcje zadania plac
zabaw przy ul. Jordanowskiej oraz zostało to opracowywane także w ramach środków
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rady osiedla Azoty. Kolejno poinformował, iż niektóre zadania zgłaszane w roku 2018
są kontynuowane w 2019 r. i niekoniecznie w tym roku zostaną zakończone, ponieważ
po ogłoszeniu postepowania przetargowego nie wpływają oferty bądź w ofertach są
kwoty przewyższające wartość zaplanowanej.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak dodał, iż często trzeba przed realizacją zadania
uzyskać pozwolenia np. wodnoprawne.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 11 grudnia 2019 r. o godz.
16:00.

Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym o godz.
16:30 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


